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JESENSKO PREBUJANJE BARV
(Mef) Kratkohlačno poletje je mino, sivkasta neizrazita sopara, ki 
je prekrila naše mesto in občino se je počasi razlezla, izza 
pisarniških miz in gostilniških šankov so prilezle prve barve 
politične jeseni. Če je soditi po prvih prebliskih,potem se obeta 
velo napeta politična jesen. Duhovi se namreč še niso pomirili, 
veliki spopad desnih in levih sil seje iz dvorane občinskega sveta 
počasi preselil v ekonomsko sfero, tam, kamor zares tudi sodi. 
Treba je namreč vedeti, da boj za oblast ni boj za popravljanje 
krivic, za prevzemanje nalog in odgovornosti ampak predvsem 
boj za odločanje o kapitalu, natančneje - o denarju. In da bomo še 
natančnejši - gre za odločanje o občinskem denarju.

K Banka Koper

*«•

Ti spopadi so se dogajali že pred tem. Znan je tisti v zvezi z 
Ladjedelnico, pa oni glede popravila cerkve sv. Mavra ali gradnje 
italijanske osnovne šole. Najnovejši se je razpletel v zvezi s 
selitvijo Komunale na skupno lokacijo podjetja IMP v 
industrijski coni. Boj je bil hud, z vseh strani so letele sulice, eni 
in drugi so pridobivali okrepitve, na koncu pa se je izteklo tako, 
da so zmagali tisti, ki so bili doslej največkrat poraženi. 
To, ali so zmagovalci boljši od poražencev bomo izvedeli že v 
nekaj letih, ko bo treba vrniti 300.000 tolarjev kredita za nakup 
prostorov, ugotovili pa bomo lahko prav vsi, ko bomo prejeli 
račune za komunalne storitve

4.september 1997
IZOLA
tel. 67 236

Seveda so tisti, ki so doslej imeli v rokah oba konca palice, jezni, 
ker so jim tisti z druge strani speljali posel, vendar v 
ekonomskem svetu ni časa za jezo in kujanje. Zato lahko hitro 
pričakujemo protiudarec v obliki kakšne nove družbene 
investicije.
To, ali pri teh poslih komu kane kaj v žep pa je stvar policije, še 
najmanj pa predvolilnih strankarskih bojev.
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Najlepša je bila Elke iz Hoelderlin 
Expressa Njena lajna in nenavadna 
violina sta prinašali zvočno magijo, 
njen stas pa še vizuelno magijo, ki 
je očarala tiste redke srečneže, ki so 
jo videli.
Vsak nastop je bil tudi priložnost za 
nova glasbena spoznanja. Žal se je 
za obisk odločalo bolj malo obalnih 
glasbenikov, zato pa smo odkrili
Marka Dolesa iz Ane Pupedan, ki 
je prišel poslušat Marka Breclja

V Arrigoniju so člani MI kluba (Mojca - Ivan klub) pripravili prvi koncert v 
svojem aranžmaju in ob pomoči Društva prijateljev zmernega napredka iz 
Kopra. Nastopale so domače skupine, glavne zvezde.pa so bili polizolani No 
Limits (na fotografiji) in tretinoizolani Valter brani Sarajevo. Dve 
zanimivosti o obojih: No limits so pred kratkim posodili bas kitaro slavnim 
NOFX med njihovim nastopom v Ljubljani, Valter brani Sarajevo pa so skoraj 
zamudili nastop zaradi snemanja v enem od ljubljanskih študijev.

Na zgornji fotografiji je večina zagotovo najprej opazila sredinski nasmeh, ki 
je last Marijane, bodoče slikarke in sedanje muze Borisa Benčiča, slikarja, 
dizajnerja, filmarja in še kaj. Boris je nekoliko spremenil svoj videz in deluje 
letom primemo, nasmejan in prepričan, da bo pripravil največjo razstavo v 
zgodovini Izole. Čisto levo je na fotografiji nekdanji novinar in dandanašnji 
Švicar, Zvone Petek, ki se ga nekateri spominjajo kot radijskega in 
televizijskega novinarja, drugi kot direktorja Avditorija, tretji kot udeleženca 
zgodbe o elanovih jadrnicah na Kubi, četrtim pa je čisto neznan, saj s soprogo 
Marinelo in sinom, ki je že oblekel švicarsko uniformo (mimogrede: pri njih 
to traja vsega 3 mesece) že več kot 10 let živi v Zurichu. In kaj imajo ti trije 
skupnega? To, daje Zvone pustil Borisu svojo betonsko ladjo, Boris pa še ni 
naredil slike s katero bi to dejanje poplačal. Po smehu sodeč se tudi ne mudi.

KONCERTI 
Četrtek, 28. avgusta
MARKO BRECELJ & 
HAMMOND PARTV TRIO
Petek, 29. avgusta
HOELDERLIN EkPREi/
Sobota, 30. avgusta
ZORAN PREDIN &/UKAR

in
KONCERT ARRIGONI 97
foto: T. Ferluga, D. Marc, K. Bučar. O. Hrandek

Zoran Predin in Šukarji so postavili enega od 
rekordov festivala - tistega po številu obiskovalcev. 
Nekateri so prišli zaradi prepričanja, drugi zaradi

tega, ker se to 
spodobi, tretji pa 
zaradi festivala 
samega. Prav iz vrst 
slednjih je prišla 
izjava: "Če bi
nastopil Korado bi 
jih bilo še več!" 
Vsekakor pa je bil 
zaključek festivala 
Mediteran v zna
menju ovacij in 
lepega vremena . 
Sosedje so preživeli.

Hammond part)' trio, skupina izvrstnih 
instrumentalistov je imela smolo, da je njen nastop 
minil v znamenju grozečih oblakov in slabe volje 
organizatorja. Marko Brecelj je pokasiral nevihto.

2



Iznajdljivost ne pozna 
meja in brez nje ne bi 
bilo napredka 
Organizatorji kon
certa v Arrigoniju so 
na izviren način rešili 
problem odra (z 
uporabo palet), pa 
tudi problem VVC - ja 
je bil ustrezno rešen.

M/13 VELIKO
(UPORABLJA. uORAflUA;

ur.
upofWbNiV

Zdaj je povsem jasno, 
zakaj v Brkinih ni več 
gob. Kako pa naj bi bile, 
če sta Simo (upokojenec) 
in Branko (gostilna 
Ribič) , dva navdušena 
izolska gobarja pobrala 
vse.
Skoraj vsak teden se 
odpravita v Brkine 
praznih košar, nazaj pa 
tako - le. O tem, kje sta 
jih nabrala pa nista 
hotela povedati nič, 
razen tega, da sta jih 
nabirala zahodno od 
Tater pod obronkom 
hrastovega gozdička 
blizu kapelice. Kaj sta s 
tem dopoldanskim ple
nom naredila se ne ve, 
dobili pa smo še eno 
potrdilo, da je Izola res 
glavno mesto Brkinov.

Pogovarjata se dva guata. Prvi pravi: Ali ti verjameš v 
reinkarnacijo? Drugi pravi: Verjamem. Prvi sprašuje: Če bi se 
ponovno rodil, kot kaj bi se rad rodil? Drugi odgovori: Kot 
ribiška ladja. Prvi protestira: Ne moreš se roditi kot neživa 
stvarlDrugi odgovori: Poglej Faraone, njim je uspelo.

KP o E3-778

Brez prave vzgoje ne gre. 
Nevio Breč: "Poglej sine, 
to je ledeni čaj in to je za 
otroke. To kar jaz pijem 
pa je ena penasta škifeca, 
ki jo lahko pijejo samo 
odrasli.Za 1. maj - praznik dela sta Mirka (levo) in Marta (desno) praznovali natanko 

30 let trgovskega dela Začeli sta istočasno, le v različnih trgovinah. Mirka je 
bila trgovka v Jestvinini trgovini kije bila nekdaj v stavbi kjer je zdaj pizzeria 
Napa, Marta je začela v nekdanji Delikatesi . Zdaj že celo vrsto let delata 
skupaj v isti izmeni v trgovini Jestvine na Velikem trgu in radi povesta, da 
imata veliko skupnega, predvsem pa sta obe dobili za moža ribiča, ker je pač 
bilo tako, da so se od tukaj odpravljali na vsakodnevni lov.
Marta je še povedala, da jo je mož, ko jo je še osvajal, povabil na vožnjo z 
barko. Ona je mislila, da bosta šla na kakšen izlet, on pa jo je samo vzel s seboj 
na ribolov. O tem, kako je v trgovini danes pa nista hoteli veliko govoriti. 
"Slabše, kot je bilo" pa je bilo le slišati. "In ne pozabi napisati, 
da zavidamo Luciani, kije že v penziji."

ŽIVI BREZ OMAME
Da je izolska ZKO pod velikim 
vprašajem smo vedeli. Daje tako 
kritično pa si le nismo mislili. 
Dajmo, pogum velja! DONI DO DRUGS

ŠE EN POPRAVEK
Spoštovani! V zadnji številki tednika Mandrač ste v rubriki Piazza San Čakulo med drugim objavili tudi 
vest o mojem obisku Ribiškega praznika v Izoli. Razumem pomen besede "čakula", vendar pa vest, ki 
ste jo objavili presega "čakulo" in jo lahko označim le kot hud spodrsljaj uredništva, ki si je dovolilo 
objavo popolnoma neprevedenih in zavajajočih informacij, ali pa namensko diskreditacijo po že znanih 
obrazcih in metodah. Zato prosim in zahtevam objavo tega dopisa.
1. Podpisani Ivan Bizjak - Giovanin izjavljam, da sem se resnično udeležil ribiškega praznika (dosedaj 
nisem zamudil nobenega) v družbi moje soproge in podpredsednika parlamentarne stranke SDS in 
poslanca, gospoda Iva Hvalice, kar je razvidno iz fotografije, objavljene v Mandraču.
2. S podpisom izjavljam, da na nacionalni TV v reklamnem spotu sploh ne programiram izdelkov 
Delamarisa iz Izole Iz TV reklame je jasno in glasno razvidno, da propagiram le igro na srečo 3x3!
3. Podpisani izjavljam, da ne drži trditev Mandrača, da uvažam ribje izdelke iz Hrvaške in od drugod! 
Resnica je ta, da sem izvažal ribje izdelke Delamarisa v Hrv aško.
4. Vaš komentar, ki mi ga naslavljate: "Poslušajte kaj govorim, ne glejte kaj delam" pa lahko uredništvo 
Mandrača naslovi kakšnemu drugemu znanemu Izolanu ali Izolanki.
Zahvaljujem se vam za objavo in pričakujem, da se vam ne bo potrebno trajno posipati s pepelom.

Z najboljšimi željami: Ivan Bizjak
Pripis uredništva: naš najljubši dan postaja - pepelnični četrtek.
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ŠOLE SO SPET ODPRLE VRATA
Tudi letos izvajajo izolski policisti ob 

pričetku šolskega leta posebne 
aktivnosti, s katerimi opozarjajo 
udeležence v prometu na potrebno fjj 
previdnost na prometnih površinah \ -
okolici šol. Pravzaprav so z akcijo, ki so 
jo preprosto poimenovali "Začetek 
šolskega leta 1997/98", pričeli že 15. 
avgusta, ko so pregledali signalizacijo 
na področjih v bližini šol.
Na predlog Oš Livade so pristojnim predlagali postavitev prometnih znakov na 
cesti med Jagodjem in Livadami. Znaki bodo voznike opozaijali, da tod 
poteka šolska pot, na omejitev hitrosti, predlagali pa so tudi začrtanje prehoda 
za pešce pred omenjeno šolo. Zaradi daljšega dobavnega roka pa jih Komunala 
doslej še ni uspela postaviti.
Od prvega šolskega dne dalje pa policisti redno dežurajo na sedmih točkah v 

bližini šol, predvsem ob prehodih za pešce in na križiščih, prisotni so tako pred 
pričetkom, kot ob koncu pouka. Akcija bo trajala do 12.septembra, nato pa 
bodo nadzor v okolici šol opravljali v sklopu vsakdanjih aktivnosti.
Kot je povedal pomočnik komandiija Zvonko Števanec delujejo predvsem 

preventivno, saj je znano, da vozniki zaradi prisotnosti policista bolj upoštevajo 
predpise, seveda pa kršitelje prometnih predpisov tudi opozarjajo in kaznujejo. 
Tako so v prvih dveh dneh tega tedna ugotovili 53 kršitev, vendar so 29 
kršiteljev le opozorili, ostalim pa so izrekli mandatne kazni ali jih napotili k 
sodniku za prekrške. Največkrat so opozorila veljala prav staršem in sicer 
zaradi nepravilnega ustavljanja, saj prevečkrat želijo otroke pripeljati tik pred 
šolska vrata. Opozarjali sojih tudi zaradi vožnje otrok na prednjem sedežu in 
zaradi nepripenjanja z varnostnim pasom. Mandatnih kazni in predlogov k 
sodniku za prekrške pa so bili v glavnem deležni motoristi in sicer zaradi 
vožnje brez čelade in vozniškega izpita Mladi motoristi, ki jim ni mar ne za 
lastno, ne za tujo varnost so nasploh problem, ki ga policisti rešujejo kolikor je 
pač v njihovih močeh. Za primer naj povemo, da so letos poleti z zaseženimi 
motornimi kolesi napolnili garažo policijske postaje, čeprav je to skrajni ukrep, 
ki se ga poslužujejo. Morda pa bodo lahkomiselnim motoristom lažje kos z 125 
kubičnim skuteijem, ki ga bodo v kratkem na preizkušanje dobili tudi izolski 
policisti, tako kot njihovi kolegi v Kopru.

Prvi šolski dan je za nami, šolarji pa že pišejo prve letošnje domače 
naloge. Lahko bi rekli, da se je šolsko življenje že vrnilo na stare tirnice, 
počitnice pa so že preteklost.
V letošnjem letu je v Izoli šolski prag prvič prestopilo 132 prvošolčkov, od 
tega, kot ponavadi, največ na Oš Vojke šmuc, kjer imajo v treh oddelkih 
prvega razreda 64 otrok, še 14 pa jih obiskuje prvi razred na šoli v Kortah V 
dveh oddelkih prvih razredov na Oš Livade pa je letos vpisanih 45 otrok, kar 
je 9 več kot lani. Zaradi tega so se na šoli soočili z nekaj prostorskimi 
težavami, saj so prostore za prvošolce uredili v dveh manjših učilnicah, ki so 
jih v lanskem letu pridobili v objektu telovadnice. Glede na to, da sta 
omenjeni učilnici malce manjši, kot je to običajno, je predstavljalo problem že 
to, da so morali v razreda spraviti po dve dodatni klopi.
Na Oš Dante Alighieri pa so minulo šolsko leto pričeli v prepričanju, da bodo 
1 .septembra letos že pričeli s poukom v novih šolskih prostorih. Po že znanih 
zapletih z zaustavitvijo del pa je bilo vsem že spomladi jasno, da bodo tudi 
letošnje šolsko leto pričeli v stari šoli. Pouk pa bo potekal na močno skrčenem 
prostoru, le v osmih učilnicah, kar pomeni, da na predmetni stopnji ne bodo 
izvajali kabinetnega pouka. Zaradi neprimernosti in nevarnosti, ki jo 
predstavljajo za učence, so opustili tri učilnice in troje sanitarij, začasna 
učilnica pa je po novem postala kar ravnateljičina pisarna 
Zaradi pomanjkanja prostora pa so se učitelji odločili, da bodo kot zbornico 
uporabljali kar eno izmed treh opuščenih učilnic. Vsi skupaj pa se nadejajo, da 
bodo po novoletnih počitnicah že pričeli s poukom v novi šoli. Glede na doslej 
opravljena gradbena dela (pravkar so bili narejeni ometi), je pričakovanje sicer 
realno, vse skupaj pa je seveda odvisno od tega, če bo država pravočasno 
zagotovila vsa obljubljena sredstva. Sicer pa je letos začelo obiskovati prvi 
razred na Oš Dante Alighieri 9 otrok.

IZJAVA ZA JAVNOST
Na podlagi obvestila Osnovne šole Vojka Šmuc staršem šoloobveznih otrok o ukinitvi 
nadstandardnih prevozov šolskih otrok, na pobudo dano na posvetu predsednikov 
političnih strank in vodij klubov članov občinskega sveta o osnutku proračuna Občine 
Izola za leto 1997, Slovenski krščanski demokrati - Občinski odbor Izola, te pobude 
niso podprli.
Slovenski krščanski demokrati - 00 Izola daje pobudo, da se občinski svetniki javno 
izrečejo o tej tematiki na seji občinskega sveta pri sprejemanju proračuna za leto 1997 
ter da se sredstva za nadstandardni prevoz šoloobveznih otrok ne črtajo.
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Po proslavi bo na Titovem trgu predvajan kinotečni film

SLOVENSKO PRIMORJE iz leta 1947 \ 
Vljudno vabljeni

il gruppo didanza Lai. di Isola,
Mira Lampe - Vujičič, Maja Štromar, Gašper Tič.
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Durante la manifestazione verra proiettato in Piazza Tito il film
SLOVENSKO PRIMORJE delPanno 1947.
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Krajevna skupnost Jagodje - Dobrava še posebej organizirano 
praznuje svoj krajevni praznik, 8. september, ki sovpada s 
tradicionalnim romanjem in piknikom pri cerkvici Marije 
Loretske. Ob tej priložnosti smo za sogovornika izbrali 
predsednika Sveta KS, Maksa Filipčiča.
- Občinski prazniki so v krizi, vi pa se greste praznik KS?
- Za začetek bi ob našem krajevnem prazniku čestital vsem krajanom 
Jagodja,in Dobrave. Glede na pripombo pa moram povedati, da smo 
krajevni praznik obudili pred sedmimi leti, ko so obnovili cerkvico 
Marije Loretske.
- Kakšno je bilo leto 1997 za vašo KS?
- Kljub oteženemu delu, saj je bila pisarna KS kar pol leta brez tajnice 
je bilo delo kar uspešno. Ker je delo brez tajnikov v KS težko 
organizirati, smo v KS zaposlili tajnico za polovičen delavni čas, 
medtem pa smo obnovili in rekonstruirali cestne odcepe: Gustinčič, 
Zadnik, Fermo, Marzane in Ček v dolžini približno dveh kilometrov in 
v skupni vrednosti več kot 10 milijonov tolarjev. Brez prispevka 
krajanov, ki bo v skupnem znesku znašal cca 1.700.000,00 sit, pomoči 
občine Izola in prispevka sredstev KS , izvedba teh del ne bi bila 
mogoča.
- Od kod vaši KS denar za takšne akcije?
- Krajani Jagodja so pred leti s prostovoljnimi akcijami sami zgradili 
dom KS, ki ga Krajevna skupnost zdaj trži in tako pridobljena sredstva 
vlaga v obnovo infrastrukture in za različne oblike pomoči krajanom.

Svet KS Jagodje - Dobrava 
čestita vsem krajanom Jagodja in Dobrave in vabi 

na veselico, Id bo v ponedeljek 8.septembra 
v gostišču Jasna.

Pridružite se nam, da se skupaj poveselimo.

- Ste naredili še kaj drugega?
- V poletnih mesecih smo pridobili tudi novo telefonsko govorilnico ob 
naši stavbi, v kratkem pa naj bi bil dokončan vodovod, ki bo končno 
pripeljal vodo v zaselke, ki te osnovne dobrine še vedrio nimajo. K 
sodelovanju smo pritegnili tudi sosednje KS (Strunjan in Korte), da s 
skupnimi močmi ustvarimo boljše pogoje za življenje krajanov in 
utrdimo povezanost ljudi na podeželju.
KS med drugim sodeluje tudi s športnimi društvi, kot so balinarsko 
društvo Jagoda, ki mu nudimo urejeno balinišče, ki smo ga letos 
dodatno opremili še s kemičnim sanitarijem. Sponzorirali smo tudi 
košarkaški turnir (mladinci) in omogočili mladim glasbenim 
ansamblom vadbo v zaklonišču. Poskrbeli smo za tabornike in jim 
pomagali urediti dostop do njihovega tabora, tesno sodelujemo tudi z 
društvom upokojencev, ker jim radi pomagamo pri organiziranju raznih 
srečanj. Skratka trudimo se, da bi bilo življenje v naši KS prijetno in to 
v sodelovanju z vsemi krajani, ki so voljni pomagati in s tistimi, ki so 
potrebni naše pomoči.
- Načrtov vam tudi še ni zmanjkalo.
- Kar precej jih je. Radi bi osvetlili zunanjost cerkve, uredili dotrajani 
vodovod do 13-ih hiš v Dobravi, nadaljevali z asfaltiranjem lokalnih 
cest in vodovoda na Kaštrlagu, uredili parkiranje v Jagodju in še kaj.

FRIZERSKI SALON )
Milena Stres, Ribiška 1 Izola, tel.: 62 709

Obvešča:
TUDI SEPTEMBRA NADALJUJEMO Z 
AVGUSTOVSKIM ZNIŽANJEM CEN 

ZA TRAJNE IN BARVANJE LAS!"

SOROSOV VRTEC TUDI V IZOLI
Z novim izobraževalnim letom se je izolski vrtec Mavrica pridružil 
skupini vrtcev , ki izvajajo Sorosov predšolski program »Korak za 
korakom« pod okriljem Zavoda za odprto družbo Slovenije. 
V enoti Livade so z lastnimi sredstvi na novo opremili dve igralnici, ki 
so zasnovane na principu delovnih kotičkov in omogočajo otroku, da 
izbira dejavnosti. Izbirajo lahko med kotičkom za namizne igre, za igro 
s peskom in vodo , za pripravo na opismenjevanje, za igro družina in 
umetniškim kotičkom. Poudarek programa je na individualizaciji za 
vsakega otroka, k načrtovanju in izvajanju dejavnosti pa bodo aktivno 
vključeni tudi starši in drugi družinski člani . Program omogoča, da 
otrok razvija svoje interese, se uči odločanja, odgovornosti, 
samostojnosti in reševanja problemov.
Ob otvoritvi novih oddelkov je 
vrtec obiskala izolska 
Jelka Morato-Vatovec in se v 
pogovoru s pedagoškimi 
delavci seznanila z novostmi.
Nedvomno je nov program, ki 
so ga preskusili že številni vrtci 
v Sloveniji velika pridobitev 
tako za izolske otroke kot tudi 
za njihove družine.

Barbara Dobrila

OBČINA IZOLA 
KS Izola staro mesto 
predsednik sveta

Dne, 1. septembra 1997 
številka: 83 / 97

Zadeva: Evidentiranje kandidatov za volilno kontisijo in nadzorni odbor v KS; 
Svet krajevne skupnosti Izola staro mesto je na podlagi določil 12., 13., 20., 30. 
in 35. člena Statuta krajevne skupnosti, Uradne objave 15/96 z dne, 26.9.1996, 
na svoji 11.. .redni seji sprejel naslednjo

POBUDO
1.

Svet krajevne skupnosti bo na redni seji v mesecu oktobru 1997 imenoval 
volilno komisijo, ki jo sestavljajo predsednik, dva člana in njihovi namestniki 
(komisija je šestčlanska) in nadzorni odbor v sestavi predsednik in dva člana.

2.

S pobudo se seznani politične stranke z dopisom in krajane z objavo na 
krajevno običajen način. Predlagatelj(i) posredujejo predloge kandidatov pisno 
na sedež KS, Ob starem zidovju 15/a do vključno 30. septembra 1997. Poleg 
utemeljitve kandidata je potrebno priložiti pisno soglasje evidentiranega, da 
pristaja na kandidaturo.

3.
Svet krajevne skupnosti bo javno objavil imenovanje volilne komisije in 
nadzornega odbora krajevne skupnosti.

Predsednik sveta KS: 
Anton JURIŠEVIČ l.r.

OBČINA IZOLA 
KS Izola II. 
predsednik sveta

Dne, 1. septembra 1997 
številka: 88 / 97

Zadeva: Evidentiranje kandidatov za volilno kontisijo in nadzorni odbor v KS; 
Svet krajevne skupnosti Izola staro mesto je na podlagi določil 12., 13., 20., 30. 
in 35. člena Statuta krajevne skupnosti, Uradne objave 15/96 z dne, 26.9.1996, 
na svoji 12.. .redni seji sprejel naslednjo

POBUDO
1.

Svet krajevne skupnosti bo na redni seji v mesecu oktobru 1997 imenoval 
volilno komisijo, ki jo sestavljajo predsednik, dva člana in njihovi namestniki 
(komisija je šestčlanska) in nadzorni odbor v sestavi predsednik in dva člana.

2.
S pobudo se seznani politične stranke z dopisom in krajane z objavo na 
krajevno običajen način. Predlagatelj(i) posredujejo predloge kandidatov pisno 
na sedež KS, Ob starem zidovju 15/a do vključno 30. septembra 1997. Poleg 
utemeljitve kandidata je potrebno priložiti pisno soglasje evidentiranega, da 
pristaja na kandidaturo.

3.
Svet krajevne skupnosti bo javno objavil imenovanje volilne komisije in 
nadzornega odbora krajevne skupnosti.

Predsednik sveta KS: 
Lucio GOBBO l.r.
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ROKOMET

Delmar se je predstavil
V izolskem finalu kar močnega
mednarodnega turnirja, ki je 
istočasno potekal v Izoli, 
Hrpeljah in v Sežani, so nastopili 
rokometaši Delmarja in 
slovenjgraškega Preventa.
Zmagali so slednji z rezultatom 
23:19. Izolani so se s 
Slovenjgradčani pomerili kar 
dvakrat, v predtekmovanju sta se 
ekipi razšli z neodločenim 
rezulatom. Delmar s trenerjem 
Peričem je pokazal dobro telesno 
pripravljenost, glede prave 
vrednosti ekipe pa bo bomo 
odgovor dobili šele po nekaj kolih 
državnega prvenstva. Za Delmar 
so se predstavili: Klobas, Vučinič, 
Rojc, Mičovič, Glavač, Ocvirk, 
Žvokelj, Dežjot, Ropotar, in 
Čebular. Odsotna sta bila Vunjak 
in Kovač. Slednji z vodstvom 
kluba (še) ni našel dogovora.

Ženske
ŽRK IZOLA - IZLA
V ženskem rokometnem klubu 
dekleta tudi poleti niso sedela

s?*«* Mm

kozinskega Jadrana. Kortežanski 
mladinci, ki so sploh prvič 
zaigrali v kakem tekmovanju so 
se Kozinčanom dobro upirali in 
dosegli spodbuden rezultat. 
Tekma se je končala neodločeno, 
z rezulatom 2:2. Za Korte sta 
zadela Filipčič Jože in Brkič 
Dušan. Igrali pa so še Brezovšek 
Elvis, Habibovič Adis, Živkovič 
Dalibor, Krečič Miha, Umer 
Dušan, Vučenovič Darko, Sleme 
Gašper, Marinšek Uroš, Halilovič 
Enes, Deško Tilen, Tomič Boris, 
Babič Aljoša. Mladince Kort vodi 
trener Omerčehaič Hasan.

BO IZOLSKI ŠPORT 
PREŽIVEL ?

ODBOJKA
Izola spet z Olegom
V izolski l.B ligaš OK Simonov 
Zaliv Izola se je po dobrem letu 
spet vrnil Ukrajinec Oleg Pavljuk. 
Takoj se je lotil dela in pričel 
spoznavati in uigravati ekipo. 
Seveda so ruske metode Izolani 
hitro občutili in takoj spoznali, da 
v in ob prvenstvu ne bo počitka. 
Po odhodu Komadine in Popoviča 
so vrzeli v klubu napolnili z

, , o. i „ v , mladimi upi. V OK Simonov
križem rok. Okol. dveh "veterank" Tič.čeve in Strele, za Korte Breznikar 2, sorgo 1 zaliv je iz Olimpije Abanke prestopil Luka
Pajovičeve seje zbralo 15 mladih deklet, ki so V dopadljivem nogometu v Dekanih so bili SIabe? iz Portoroža sta prišia Franco Ceroici 
trdno odločene, da v 1. državni ligi ne boljši m spretnejši nogometaši iz Kort, ki so in Pušpan Robi? iz izolskih miadinskih 
razočarajo, temveč presenetijo. Trenutno od upravičili vlogo favorita in zmagali s 3:1. Pri oziroma kadetskih vrst pa so k članom 
sedmnajstih rokometašic manjkajo zaradi Avtoplusu so bili najboljši D. Gregorič, prestopili Toth Matjaž, Bažec Andrej in 
šolskih obveznosti Anja Stubelj, Patricija Breznikar in Šorgo, kortežanska obramba pa Komadina Damir 
Zalovič in Sabina Hodžič, vendar trener Čuk ni imela pravega dela. 
računa, da bo konec tedna ekipa popolna.
V vodstvu kluba upajo na širše izolsko mladinci 
zanimanje za ženski rokomet, kajti le tako 2. slov. mlad. liga 
bodo premagali dolgo in drago sezono. MNK jzola . 6:0 (3:0)
In katere "nafc sosede" bodo igrale za Izolo: Izolani so v prvem kolu prvenstva v drugi 

avdei a icic (30 let), Pajovič Olivera (30), miad jjgj dobesedno pometli z vrstniki Mirje.

^.aPV1C nat"Clja / evJ ,nja [ Še posebej v prvem polčasu so prikazali lep
Smitran Dražena (18) Hodžič Sabina 8 , in angažiran nogomet, sad tega pa so bm trije

ov J oni c avica ( 7), Smerdu Katja (17), tadetkj v ljubljanski mreži. Za Izolo so zadeli
Kofalt Tina ( 7), Bošnjak Mia (16), Škrbec Mujkič 3> Zai5 , 2 in Zaič D.l Po prvih

nna(oi f? nn(c 1B,1Ja"a ocenah naj bi se ekipa borila za uvrstitev v
\ 0Z1 ašJa ^ ^ ^^elj Mojca (15), Zg0mjj de| lestvice, z nekaj sreče mogoče

Višnjevec Katja (15), Furlan Nina (15), Božic t*di zelo blizu vrha
Petra (15).

Poznavalci pravijo, da bo ekipa kar čvrsta, 
skupaj z Olegom pa naj bi imeli tudi nekaj 
možnosti za uvrstitev v skupno 1. ligo v 
ustanavljanju.

S X

NOGOMET
PNL
Jadran Dekani: Avtoplus Korte 1:3

Jadran Kozina : Korte 2:2
Nogometni delavci na izolskem podeželju 
dobro delajo. Plod njihovega dela je tudi 
mladinska ekipa Kort, kije v nedeljo uspešno 
debitirala v Krvavem potoku proti ekipi

Vabi vse dečke in deklice 
rojene v letih 1990, 1989, 1988 
in starjše, ki radi brcate žogo 
in se radi družite v sproščeni 
družbi in zdravem okolju, da 
se vpišete v Mladinski 
nogometni klub Izola.
Vpis poteka vsak delavnik od 
18.00 do 19.00 ure v prostorih 
MNK Izola !

POGLED S STRANI

Čedalje bolj se bliža dan D. Navzven izgleda 
vse lepo, toda problemov še ni konec. 
Pojavljajo se novi in novi. Moška ekipa še ni 
kompletna. Trenutno je še brez krožnega 
napadalca (Kovača snubijo Koprčani, pa

Piše: Žare

:<M»j4ino

tudi Hrpeljci bi ga radi videli v svojih vrstah) z 
Madžarom ne bo nič, torej bo potrebno 
ponovno na jug.
Minuli turnir je pokazal in prinesel nova 
spoznanja, tudi dodatne poškodbe in zopet 
mešane občutke o igri Izolanov. 2. mesto je 
uspeh, saj je bila zasedba kar močna, domači 
pa kot morje z visokimi valovi.
Prvi trening so imeli tudi Ribari, bili so kar 
glasni in pripomogli k dobrem vzdušju.
Kot vedno so prve ocene verjetno še nerealne. 
Pripravljalne tekme so pokazatelj, toda 
državno prvenstvo je vse nekaj drugega.. Če 
temu dodamo še nova pravila igre, lahko 
pričakujemo, da bo na vsaki tekmi precej 
vroče krvi. Vprašanje je tudi koliko ekip je

imelo tudi teoretične priprave rokometne 
igre ?
Tudi pri dekletih je plimovanje visoko, 
odigrale pa so tudi že prve ogrevalne tekme. 
Če izpustim finance, je drugi del dosti bolj 
ugoden. Izolski "otroški vrtec" bo odigral 
kar vidno vlogo, nekoliko šepa pri telesni 
moči, toda dekleta igrajo rokomet. Prvo leto 
bo nerodno, kajti dekleta bodo morala 
odigrati dve tekmi na teden. Je to prednost 
ali breme ? Ocene strokovnjakov so 
spodbudne; v treh letih naj bi prišla na dan 
njihova nadarjenost in pripadnost rokometu. 
In če bo to res in bi v tem času uredili še 
finančno konstrukcijo, bi lahko spet verjeli v 
lepše čase in spet bili lahko "ta glavni" če ne 
v Sloveniji, pa vsaj na Obali.
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MOJ RAZRED l.B g
razredničarka: DAJANA PALISKA 5
PETRA BAJIČ, SLADANBARIŠIČ, ANA DADIČ, 3
ALEKSANDRA DERDAJ, MARKO FIČUR, SIMON FRANK, O 
MONIKA GUSTINČIČ, PRANVERA HOXAJ, <
ANDREJ KARLOVIČ, PETER KARLO VIČ, E
LUKA KRAJCAR, GREGOR LOVRIČ, MATJAŽ LUKEŽIČ, S 
IVAN MARKOVIČ, TEA PEROŠA, SUZANA PETEK, g
KRISTINA PRODAN, MARKO SMOKOVIČ, NEŽA STANIČ, h 
DAVOR ŠUŠTAR, TOMAŽ TOMAŽINČIČ, 2
ŠPELA VASIČ STEPANČIČ.

prostor za 
znamko

prostor za 
znamko

MOJ RAZRED 1.K
razredničarka: JANKA KERMAC 
SIMON FELDA, ZMAGO GLAVAŠ, DAMIR HUJ1Č, EDINA 
HUSANOVIČ, KIM KOTRLE, JULIJA LIPUŠČEK, ŠPELA 
MASLO, MARINA MIHALJEVIČ, MILAN MILKOVIČ, 
RAJAN NADJ, JANA PALČIČ, ANGIE ŠTAMPAR, JERNEJ 
ŠTRASNER, ŠEFIKA VIKIČ

MOJ RAZRED \A
razredničarka: DARIA ARGENTI 
SIBEL ALTINOZ, MARTINA AVSENIK, HAR1S BADNJEVIČ, 
MARTIN BUTINAR DJURIČ, NEVA ČERNELČ MLAČ, 
NIKAJAČMENJAK, GREGOR JURJŠEVIČ, SARAH KOFOL, 
TEMIS KOKOL, ALEŠ KOZLOVIČ, METKA KRAMPF,
NIK MIHAILOVIČ, GREGOR MIKAC, JANI PEVEC,
ERIK SAMSA, EMINA SEFEROV1Č, SAŠA TOMIČ,
ALEN TUUAK, ANDREJA VLAŠIČ, TOMI VOŠINEK, 
DUŠANKA ZAIČ.
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prostor za 
znamko

prostor za 
znamko

MOJ RAZRED l.C o
razredničarka: NIVES ŠKRBINA z
AJDA BAJREKTAREVIČ, MATEVŽ BALOH, ERIKA BOŽIČ, j 
MIHA CERGOL, DEJANA JAČIMOVIČ. §
ELVIRA JAGURDŽIJA, ZLATKA KAPIC, <
TOMAŽ KORENIKA, ROBERT KOVAČIČ, g
MATEJ LANGERŠEK, MARTIN LAZAR, TOMI LOVRIČ, 3
UROŠ MAČKOVŠEK, LARISA MARJANOVIČ, S
PETRA MEKIŠ, ALDIN MEMIČ, SARA RUTAR, g
MATEJA TOMIČ, KLEMEN VUČKIČ, SANDRA ZAJC, g
ARDIJAN ZIBA.
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prostor za 
znamko
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MOJ RAZRED l.B
razredničarka: SABRINA ŽIGANTE 5
DAVID BEGANOVIČ, NINA BEGANOVIČ, NIKI BURSIČ, £
MATIJA CEK, JAN DOLŠAK TOMAŽIČ.. ®
ARMELADŽOGOVIČ.AMELA HODŽIČ, 3
TANITA HOTUJEC, DANIJEL IGREC, LUKA IVANOVIČ, g 
SUZANA JANKOVIČ, ANA JURIŠEVIČ, NIKA KARLOVIČ, S 
MATJAŽ KEKEC. MARKO KUČAN, TINA LALIČ, 5
JAKOB MARKUŽA, MARLENA MOGOROVIČ, g
CRISTIAN ROJ, NIKA RUMIN, PATRIK SLADIČ, <*>
SAŠA STUPAR, MILAN ŽIVKOVIČ.

Katarina, Barbara in Marjeta se zahvaljujemo vsem, ki ste pri nas 
naročili šolske knjige in kupili vse potrebno za šolo. Upamo, da ste s 

knjižnim nahrbtnikom, ki smo Vam ga podarili ob nakupu šolskih knjig, 
zadovoljni in da se bo to zadovoljstvo potegnilo tudi skozi vse šolske dni,

ki so zdaj pred vami.
Želimo Vam veliko petk in ZU-jev, če bodo kakšne težave pa kar pridite po nasvet.

Saj veste, svetovali Vam bomo, da še bolj zavihate rokave in zberete misli.
Pa še eno presenečenje smo obljubili našim kupcem in naročnikom šolskih knjig. 

Zbrale smo vaša naročila, zamižale in izžrebale srečneža, ki bo dobil posebno darilo.
GRAFFITA

ŠOLSKO TORBO SEVEN
Dobila jo bo

INGRID L0VIŠČEK
iz ulice Alojza Valenčiča 4 v Izoli.

Iskreno čestitamo, Ingrid, nagrado pa lahko prevzameš takoj v knjigami in papirnici
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MOJ RAZRED 1.A
razredničarka: IVICA ŠIŠKO
DAJANA BEČIRBAŠIČ, ANA BRAČKO, DENIS BURA, 
TEA CASSOL, ANAMARIJA DOLTAR,
MAJDA KARAJKOVIČ. ALJAŽ KAVRE, TOMAŽ 
KOFALT, LEON KOROŠEC, JAKA KRALJ,
SANDI KRŠUL, JAKOB LOZEJ, ALEKSANDER MARIČ, 
MATIJA MARŠIČ, MARCO MENCINGER, ANA PERIČ, 
AMELA REDŽIČ, TEA SKRT, SAŠA ŠIMAC, KLEMEN 
VADNJAL, ŽAN ŽAGAR, ZALA ŽVAB.
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prostor za 
znamko

prostor za 
znamko

LA MIA CLASSE
capoclasse: ROSSELLA RASCHINI 
SEBASTIAN BOŽIČ, TEA BRENKO, JANŽ GORNIK, 
VITO GREGORICH, ROK KLEVA IVANČIČ, 
MATJAŽ MAMILOVIČ, ANELA TOKAČA, 
MELANIA VATOVEC, JESSICA VODOPIJA.



VESLANJE
V soboto, so se veslači Arga udeležili mednarodne 
veslaške regate v Mariboru, na kateri so nastopili 
klubi iz Slovenije, Avstrije in Hrvaške Regata je 
bila kvalitetna, o čemer pričata tudi nastopa 
mladinskega svetovnega prvaka Luke Špika in 
lanske mladinske svetovne prvakinje Romine 
Štefančič. VK Argo se je regate udeležil z 
najmlajšimi. Izolski pionirji so bili v skupnem 
seštevku na koncu najboljši.
Rezultati: enojec do 12 let: Staš Može 3., Simon
Baruca 4., Janja Klarič 2., Tina Tomažič 3., Ana
Tripar 4. Martina Medved 5.
pionirji enojec: Nika Babič 2., Tina Bolha 4., Davor
Lonzarič L, Tomi Davidovič 4., Borut Troha 5.
dvojni dvojec pionirji: Toni Barač in Jure Meze 2.,
Jan Pulin in Miran Kitič 3.
enojec mlajše mladinke Martina Klarič 2., Katja
Dodič 2. (vsaka v svoji skupini)
enojec veterani: Egidio Krajcar 1.

ŠPORTNI RIBOLOV - Tokrat brez medalje
Slovenski morski ribiči so se s tokratnega 
evropskega prvenstva, ki je potekalo na Hrvaškem, 
vrnili brez medalje, saj so zasaedli nehvaležno 
četrto mesto. V lovu s čolna so bili celo najboljši, 
žal pa so vse pokvarili pri lovu z obale. 
Reprezentanco so sestavljali v glavnem tekmovalci 
MRK Menola, vsi pa so se pred odhodom 
fotografirali pred prostori kluba, (fotografija desno) 
NAJBOLJŠI OD NAŠIH
Davor Ivkovič član MRK Menola se je udeležil 
mladinskega svetovnega prvenstva v športnem 
ribolovu, ki je potekalo v Dieppu v Franciji. V 
slabih vremenskih pogojih je Davor osvojil 31. 
mesto med 64 tekmovalci in bil najboljši v 
slovenski reprezentanci. Lovili so predvsem 
takoimenovane fiat fish ali po naše švoje in pašare.

KVADRATNA MIZA O ŠPORTU 
V petek 29.8. je bil Kapučino šport organizator 
posveta o športu, ki se ga resda ni udeležilo 
veliko ljudi, se je pa na zadovoljstvo vseh iztekel 
v pozitivno smer.
Posveta se je udeležila celotna oblastno športna 
občinska garnitura z vodjo uprave za družbene 
dejvnosti g. Miranom Žlogarjem na čelu. Prisotna 
sta bila tudi predsednik sveta Centra šport Igor 
Božeglav in Lucijan Kozlovič direktor Centra za 
športa. Prisotni so bili še predstavniki Ženskega 
rokometnega kluba Izola, Mladinskega 
nogometnega kluba Izola, Veslaškega kluba 
Argo ter Namiznoteniške sekcije Arrigoni. 
Predstavniki ostali klubov se posveta žal niso 
udeležili. V sproščenem klepetu so si športniki 
izmenjali mnenja in poglede o reševanju zagat na 
športnem področju, predvsem pa jih je zanimal 
občinski pogled na izolski šport.
G. Miran Žlogarje povedal, da se je občina odločila 
podpirati mladinski šport in k temu namenja velike 
napore. Za članski profesionalni šport občina se 
sicer tudi zelo zanima in poskuša pomagati po 
svojih močeh. Žal je pa tako, da so finančni apetiti 
članskih profesionalnih moštev tako veliki, da jim

Reakcije

JAVNA VPRAŠANJA ŽUPANJI
Službene dolžnosti mi jemljejo ogromno časa. Rad 
bi ljudem, ki delajo v enem od podjetij Delamarisa 
zagotovil mirnejšo prihodnost, vendar mi ukvaijanje 
s preteklostjo in odpravljanje ogromnih napak in 
kiksov jemlje mnogo nepotrebnega časa. Vendar 
sem kljub zasedenosti z zamudo prišel na komisijo 
za gospodarstvo in finance, ker je bila na dnevnem 
redu tudi točka o nakupu poslovnih prostorov za 
Komunalo Izola. Prišel sem zato, da sem podal svoje 
nasprotovanje. Prvič zato, ker je bil elaborat 
pomankljivo sestavljen in drugič, ker se mi je zdela 
cena nakupa odločno previsoka. Za primerjavo sem 
povedal za nakup poslovnih prostorov v Novi 
Gorici, kjer je bila prodana skoraj identična 
kvadratura s proizvodnim program v fukciji za 106 
mio sit. Nakup prostorov za Komunalo pa bo občino 
stal cca 300 mio sit-.
Tudi ostali prisotni so bili proti. Dogovorili smo se 
pa še to, da se bo preverila varianta nakupa 
poslovnih prostorov v Mehanotehniki. Ko pa sem 
prišel z dopusta sem v Primorskih novicah prebral, 
da je komisija, ki ste jo ustanovila vi, odločila za 
nakup poslovnih prostorov IMP Izola.
Zato Vas prosim, da mi javno odgovorite:
1. Zakaj je bilo potrebno ustanoviti posebno 
komisijo, če se je o nakupu že odločala komisija za 
gospodarstvo in finance, ki je s tem v zvezi sprejela 
določene sklepe?
2. Kdo so bili člani komisije, ki je odločala o 
nakupu poslovnih prostorov?
3. Zakaj je ustanovljena in čemu služi komisija za 
gospodarstvo in finance, če se njene pristojnosti 
prenašajo na ad hoc komisije?
S spoštovanjem

Vojko Maver

ŠOLSKE IGRALNICE
Oglašam se zaradi vaše rubrike PLAZZA SAN 
ČAKULO. Škoda, da ni ostala taka, kot nosi naslov.
V članku NAPIS TEGA TEDNA: ZAPRTO DO 
PRIČETKA ŠOLSKEGA LETA ste se lotili 
igralnic, kar je seveda zelo pozitivno.
Dejstvo, da v igralnicah zapravljajo svojo mladost 
in denar naši izolski otroci, je res zaskrbljujoče in 
žalostno. Ker nekateri mladi v njih preživijo čas 
pouka je res hudo, a je tudi zelo hudo, da se otroci 
zadržujejo v njih tudi v svojem prostem času 
(igralnice obratujejo namreč ves dan), tudi takrat, 
ko so starši teh otrok doma (ne v službi) in ko bi 
otroci lahko uživali mladost in ustvaijali drugje in 
drugače.
Svetujete, da bi se morali »pedagogi in drugi 
zainteresirani« zganiti in kaj ukreniti, ne pa samo 
skrbeti za svoje plače. Odgovarjam vam kot učitelj 
na izolski šoli.
Veliko časa, svojih moči in truda vložimo v svoje 
pedagoško delo, saj so problemi pereči in izraziti. 
Časa, moči in volje pa nam primankuje za pogovore 
o plačah, kot nam podtikate. Kar pridite, poglejte in 
prisluhnite, pa nam pomagajte. Z veseljem vas 
bomo sprejeli. Mogoče pa se vam to »ne splača«. 
Kar nekaj ljudi poznam, ki so zaradi boljših plač in 
mirnejšega in zato bolj zdravega življenja zapustili 
naše vrste. V članku omenjate »še druge 
zainteresirane« , ki naj bi kaj ukrenili. O, ja, 
kolikokrat tudi jaz pomislim nanje. Z ogorčenostjo 
na tiste, ki dovoljujejo odpiranje teh igralnic in njih 
delovanje in pa z žalostjo na tiste, ki otrokom 
finančno omogočajo zabavo ob avtomatih. 
Ponudimo otrokom kaj lepšega, vrednejšega in 
koristnega za njih.
V želji, da bi vsi skupaj naredili kaj v dobro naših 
otrok vas lepo pozdravljam

Nadja Bizjak

Nasploh je posvet opozoril na razkorak med 
mladinskim oziroma amaterskim in članskim - 
profesionalnim športom. Problem, ki ga ne kaže 
osvetliti samo z fmančih vidikov temveč tudi s 
psihosocialnega stališča oziroma z osebne plati 
posameznega športnika.
P.S. Na koncu se je posveta udeležil tudi naključni 
odojek, ki pa je žal prepozno ugotovil da med 
samimi športniki ne more računati na pobeg.

"POTUJOČI ŠKRAT”
VABI NA OTROŠKO PRIREDITEV

V I«' RUDA KOVINOTEHNO IZOI.A 
V ČETRTEK 04.09.1997 OD 17 URE

ZA GLASBO IN ZABAVO BOSTA TOSKRBKLA 
"MOJCA IN KALIČOPKO"

TUDI TOKRAT:
KNJIŽNICE, IGRA 1.N1CKJIISALNICE IN PRODAJALNICE.

LASTNIKI PSOV - POZOR !
Kinološko društvo Izola obvešča lastnike 
psov, da pričenjajo s tečajem MALE ŠOLE 
in ostalih programov.
Vpis in informacije 8. sept. od 18. ure dalje 
na vadbišču KD Izola

Adriatic f
agent
d.o.o. pooblaščena agencija

Nanj se lahko obrnete, če vas zanima katerakoli vrsta 
zavarovanja. Seveda pa Vam bo tudi pri reševanju 
morebitnega škodnega dogodka nudil vso pomoč.

AGENTOVO NAGRADNO VPRAŠANJE
Odslej bodo naši zavarovalni zastopniki v Mandraču 
zastavljali Agentova nagradna vprašanja, za začetek bo 
to storil kar Ecio Argenti. Med dogodki s katerimi se 
vsakodnevno srečuje je izbral naslednjega:
"Naš zavarovanec L.S. ima zavarovano stanovanjsko 
hišo proti požarnim nevarnostim. Kot dodatno 
nevarnost ima zavarovano tudi izlitje vode iz 
vodovodnih in odvodnih cevi do vrednosti 500.000 
tolarjev. Nenadoma mu je počila cev in poškodovala 
parket."
Vprašanje pa se glasi: "Ali mu v tem primeru 
zavarovalnica prizna škodo ?"

Dovolj je, da odgovorite le z DA ali NE, odgovor pa 
napišite na dopisnico in pošljite kar na Uredništvo 
Mandrača, Veliki trg 1, do četrtka U.septembra. Med 
pravilnimi odgovori bomo izžrebali nekoga, ki bo 
prejel majico, ki jo poklanja Adriatic

Varno je lahko tudi prijetno.
Izola / Cankarjev drevored 4 ( pri POŠTI) 
tel.: 066 63-611 / tel.&fax: 066 65-275
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ZDRAVO MESTO IZOLA

O ZLORABI DROG
Kot uvod v novo sezono prizadevanj za 
pristop Izole v gibanje Zdravih mest 
Slovenije, si dovolim potrkati na vest nas 
vseh, zlasti pa tistih, ki smo (so) opešali v 
prizadevanjih za preprečevanje zlorabe drog 
v našem okolju.
S komunami, posebnimi ambulantami in s 
kampanjskimi akcijami še zdaleč ne moremo 
učinkovito in dalekoročno zavirati in 
preprečevati širjenja zlorabe drog. Le stalna 
in na vseh nivojih osebnega in družbenega 
življenja zastavljena in kontinuirana akcija v 
občini je lahko učinkovita. Sicer je vse skupaj 
le pometanje smeti pod preprogo: lepo je 
videti, kaj je pa spodaj....
Če v Izoli še obstaja Lokalna akcijska 
skupina (LAS) za preprečevanje zlorabe 
drog potem je spodnji tekst le opomnik, da se 
ne pozabi na udeležbo; če je ni več, potem je 
besedilo opomin vsem z zarjavelo puško v 
koruzi. In seveda vabilo vsem 
posameznikom, ki se še vedno razdajajo in 
čutijo poslanstvo ne glede na klimo v svojem 
okolju. _____________

V oktobru 1996 smo se zbrali na I. konferenci 
lokalnih akcijskih skupin, da bi kritično pregledali 
vlogo, delo in našo umeščenost v slovenskem 
prostoru.
Na zaključnem delu konference smo oblikovali 
nekaj splošnih smernic in načel našega dela ter 
opredelili lokalno akcijsko skupino. Lokalna 
akcijska skupina Ptuj v tem letu izpolnjuje svojo 
obveznost iz omenjene konference in skupaj s 
F1RIS Imperl & Co. - Razvojni inženiring 
socialnega varstva, Logatec, organizira

II. KONFERENCO SLOVENSKIH 
LOKALNIH AKCIJSKIH SKUPIN 

ZA PREPREČEVANJE ZLORABE DROG 
z naslovom:

Slovenske lokalne akcijske skupine 
v luči gibanja "Zdravje za vse do leta 2000" 

Komu je konferenca namenjena
Program konference je zanimiv, aktualen in 
naravnan na tvorno sodelovanje, zato vabimo 
predstavnike vseh delujočih lokalnih akcijskih 
skupin, predstavnike občin, kjer lokalne akcijske 
skupine še niso ustanovljene in predstavnike 
organizacij ter forumov, ki želijo vzpodbuditi 
ustanovitev in razvoj takšne oblike preventivnega 
delovanja na lokalnem nivoju.
Vsebina konference
■ Pregled stanja zasvojenosti v Sloveniji in v 
Evropi
■ Pregled stanja in delovanja slovenskih lokalnih 
akcijskih skupin v letu 1996/97 na področju 
preprečevanja zlorab drog
■ Vloga občine in države pri ustanovitvi in 
delovanju lokalnih akcijskih skupin
■ Mednarodni projekt »Zdravo mesto« in »Lokalna 
akcijska skupina«
■ Strategija razvoja mreže in delovanja lokalnih 
akcijskih skupin
Kotizacija: 15.000 Sit 
Kraj: Terme Ptuj
Termin: Od 16. do 17. oktobra 1997 
Informacije: Maja Erjavec - Zdravo mesto Ptuj 
(062 772731)

CAPMSOVI KAPRICI
Pozdravljeni bralke in bralci. V tem 

Caprisovem spisu vam ponovno ponujamo 
nekaj insertov programa Radia, ki je s 
septembrom postal šolski, kasneje bo tudi 
jesenski na temo Capris v jeseni, a o tem več 
v dvestodvaintridesetem Mandraču.
Brata Zgubič, Zblodko in Zmeden, lastnika 

podjetja "No problem b.o. (brez 
odgovornosti)", sta v ponedeljek delila 
nasvete mladim in še mlajšim šoloobveznim 
ter z objavo lastne telefonske številke 
zreklamirala svoj "Klub ljudi z resnimi 
problemi". S privolitvijo uredništva jih za vas 
ponavljam: 090 - 00 - 00 - 00 - 00 - 00 - 00 - 5
- 28 - 37 - 74 - 070 - 26 - 18 - 1640 - 82 - 38 - 
60 - 08 - 1646 - 97 - 54 - 28 - 57 - 453987 - 
00 - 48 - 94 - 6. Povedala sta tudi, da sta 
botrovala prvoseptembrski jutranji gneči, ki 
so jo, po njunem mnenju, zakrivili predvsem 
dodatni uniformirani ljudje na ulicah, cestah, 
pločnikih in omenila sta tudi tiste v zraku. 
Nevoznikom sta povedala: "Če nimate, ko 

pade noč, kresničke, obstaja boljša rešitev
- baklja, ki jo lahko voznik zaradi dima 
vidi še prej kot sicer. Hitrost tako prilagodi 
situaciji ter s tem zmanjša možnost 
nesreče na minimum." Na vprašanje 
poslušalke, kako naj se izogne jutranjemu 
zamujanju, je eden izmed bratov Zgubič 
povedal, da je najbolje se sploh ne zbuditi. 
"Če zaspiš, zaspi pošteno in to do poletja, 
tako kot to počnejo medvedje", je povedal 
brat Zgubič.
"Za vago", je v naslednjih minutah v studiu 
sedel Miloš Zulovec, inšpektor za promet pri 
UNZ Koper in povedal zakaj je na cestah več 
policistov kot običajno in pozval k strpnosti 
voznikov in nevoznikov. Imel je prav. Toliko 
o temi "Radio Capris gre v šolo", ki bo tudi 
v bodoče filruž tema Caprisovega jutra. 
Slavili s(m)o obletnico delovanja Faraoni 
30, Platana 25, Zmelkovv 100. Slavili bomo 
tudi 50 obletnico VinaKoper. "Zakaj?", nam 
bodo povedali enologi v petek dopoldne. Ob 
tej priložnosti naj še povem, da bomo z 
jesenjo pripoved o vinu nadaljevali, v oddaji 
o njem. In da ne bi naše radijske postaje 
identificirali le z alkoholom, Vas vabim k 
posluhu frekvenc 87'9, 99'7 in 105’ 1 Mhz. 
easy za Capris.

V prilogi pošiljam Mojco, Tamaro, Danijela, 
Mitjo M., Aleksandra P. - ekipa Radia Capris, 
zadolžena za žuriranje na koncertih Faraonov 
in Bajage.
Faraoni so pred, Bajaga je bil poleg.

LPTECA TEDNA
piše TOMAŽ (Radio Morje)

PAOLA COLE -THIS FIRE
Intelektualcem in rock nista med seboj izključujoča, 
včasih se zdi, da ima tudi banalnost posiljevanja s 
preprostimi šalami svoje meje. DAVID BYRNE, 
PETER GABRIEL, ELVIS COSTELLO, LOU REED, 
TOM WAITS, FRANCO BATTIATO, GIOVANI 
LINDO FERRETTI... dokazujejo, da odličnost 
prepletanja poezije in glasbenega ustvarjanja lahko 
prinese tudi dobre prodajne rezultate in popularizacijo 
stvaritev, ki so manj komercialne in namenjene nekim 
višjim ciljem.
PAOLA COLE je za mnoge neznana, pa vendar temu 
ni tako. Njeni teksti, poezije, ki bi bile lahko 
samostojno predstavljene, so nekaj posebnega. Rada 
jih piše in se poigrava z različnimi interpretacijami 
nastalih pesmi. Pri razlagi svojega ustarjalnega dela se 
rada sklicuje na pesnika PABLA NERUDO, del 
njegovega življenja je bil zabeležen na zadnji, veliki 
filmski stvaritvi žal pokojnega MASSIMA 
TROISIJA, II Postino.
Odraščala je v Rockportu, v majhmem mestecu, v 
zvezni državi Massachusetts, kjer sta si ljubezen do 
umetnosti njunih staršev in revščina podajali roki. 
Travmatičnost in lepota majhnih stvari ter dogodkov 
sta označili njeno mladost. Oče, ki je igral v polka 
zasedbah jo je navdušil in ji dal temelje glasbenega 
ustvarjanja. Glasba pomeni samooblikovanje in 
samostojnost, izražanje lastnih čustev in misli. Na 
Bostonskem BARLEE-ju je študirala jazz petje in 
improvizacijo, kar predstavlja nadaljevanje in 
nadgradnjo vsega predhodnjega.
V glasbeni svet je prišla skozi odprta vrata, sa jo je sam 
genijalni PETER GABRIEL izbral za spremljevalni 
vokal in pevko na svoji zadnji odlični turneji SECRET 
WORLD TOUR (izdan je dvojni album in 
videokaseta), na kateri je predstavljal U& PAOLA je v 
živo, zelo uspešno, v pesmih kot so DON' T GIVE UP, 
THE BLOOD OF EDEN... nadomestila KATE 
BUSH in SINEAD O' CONNOR, ki sta s PETROM 
odpeli studijske verzije pesmi.
Leta 1995 je izšel prvenec HARBINGHER, zbirka 
14-ih temačnih in toplih pesmi, ki pomenijo 
svojevrstno katarzo. Pevka, pianistka, tolkalka... 
PAOLA COLE je producirala in podpisala vse pesmi, 
ki so izšle za založbo IMAGE. Sodelovanje s 
PETROM GABRIELOM, duet z MELISSO 
ETHERIDGE (lansko leto je z BRYANOM 
ADAMSOM nastopila v Kopru) in SARAH 
McLAGHAN, debut in odlični nastopi, na katerih se 
izraža s petjem, igranjem in gibanjem telesa, so 
pripričali odgovorne pri WARNER BROSU, da so z 
njo sklenili pogodbo. Konec lanskega leta je izšel 
odličen THIS FIRE zrelejši, osvobojen in 
pozitivistično naravnan. Nekateri jo primerjajo s TORI 
AMOS, vendar jo kljub nekaterim stičnim točkam 
presega. Prva mala plošča WHERE HAVE ALL THE 
COWBOYS GONE ? je presenetljivo prišla k 
samemu vrhu ameriške glasbene lestvice.
Krivec za njen nepričakovan uspeh v Veliki Britaniji je 
disk jockey londonskega komercialnega radia 
CAP1TAK ki je ploščo na otočje prinesel še pred 
izidom in jo lansiral v program. 11 malih biserov je tudi 
tokrat oblikovala in produkcijsko obdelala sama. Med 
ggostujočimi pa sta posebej zapisana PETER 
GABRIEL, ki je s PAOLO odpel pesem HUSH HUSH 
HUSH in njegov basist TONY LEVIN. Nova 
uspešnica I DON' T WANT TO WAIT naj bo 
nekakšna napoved njene jesenske turneje v Evropi.
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EX TEMPORE VSE BOLISI

ZKO IZOLA
ŠOLA KREATIVNOSTI 

sezona 1997/98
ŠOLE
GLEDALIŠKA ŠOLA
- poteka v petih starostnih skupinah in je namenjena otrokom od 8 leta 
starosti, dijakom, študentom in odraslim, ki se želijo seznaniti z 
gledališko umetnostjo. Program zajema redne vaje, ki so organizirane 
enkrat na teden v popoldanskih ali večernih urah, mesečne intenzivne 
seminarje, ki jih bodo vodili priznani gledališki ustvarjalci in oglede 
gledaliških predstav.

BALETNA SOLA
- ponuja štiri programe, ki so prilagojeni starosti otrok, hkrati pa 
predstavljajo dobro podlago za skladen telesni in duševni razvoj otrok. 
Baletna igralnica je namenjena otrokom od 4. do 6. leta starosti,v 
baletno pripravljalnico pa se lahko vpišejo otroci od 7. do 10. leta 
starosti. Baletno izobraževanje se nato nadaljuje na Nižji baletni šoli, ki 
traja dve leti. Poleg mentorice, Višnje TOŠKAN, sodelujejo v baletni šoli 
tudi pianistka in učitelji Srednje baletne šole iz Ljubljane.

GLASBENA IGRALNICA
- je celoletna glasbena delavnica, ki jo namenjamo otrokom od 4. do 6. 
leta starosti s ciljem, da si otrok ob poslušanju glasbe, igranju na 
glasbene instrumente, plesu in likovnem izražanju ostri slušno 
občutljivost, ritmični čut, melodični posluh in glas, ter se celostno razvija.

LIKOVNA ŠOLA
- za odrasle in otroke bo udeležence seznanila z likovno umetnostjo in 
njenimi tehnikami. Delo poteka v obliki praktičnega dela na tedenskih 
vajah, ki jih bodo vodili različni likovni ustvarjalci.

PLESNA ŠOLA
- ponuja pet programov, ki jih lahko obiskujejo otroci in odrasli. Otroci 
lahko izbirajo med programi, ki ponujajo različne zvrsti sodobnega plesa, 
Plesno delavnico za otroke bo vodil Aleksander Škapin.
Odrasli se bodo lahko naučili standardnih plesov v 20 urnem začetnem 
in nadaljevalnem tečaju, ki ga bo vodil Bruno Orlanda Posebna ponudba 
je tudi program Gibanje ob glasbi, ki ga namenjamo odraslim, ki se želijo 
razgibati, sprostiti in ojačati mišice.

ŠOLA KITARE
- bo zadostila potrebo po igranju električne in akustične kitare, ki se jo 
slušatelji naučijo po sodobni tehniki. Šolo bo vodil kitarist Stane Bakan, 
vpišejo se pa lahko otroci od 12. leta starosti in odrasli.

TEČAJI
TEČAJ SLIKANJA NA SVILO
- 20 urni tečaj
TEČAJ ZA MANEKENKE 
IN FOTOMODELE
- 30.urni tečaj
TEČAJI OBLIKOVANJA GLINE
- hitri tečaj za vzgojiteljice in učitelje, 
tečaj za odrasle, tečaj za otroke 

TEČAJ IZDELOVANJA PUSTNIH MASK 
-15 urni tečaj
LIKOVNI TEČAJI
- risanje, slikanje, grafika...
FOTO TEČAJ _______________

Na letošnjem, sedmem slikarskem ex tempore je sodelovalo kar 92 
slikarjev iz Italije, Hrvaške in Slovenije. Tokrat so sodelovali tudi 
štirje akademski slikarji, izven konkurence pa tudi Dušan Fabič, 
priznani slikar, ki živi in dela v Milanu.
Pomembna je bila tudi udeležba članov likovnih skupin, Lik in Tuba iz 
Izole, in skupine iz Tolmina, Nove Gorice in Vipave.
Nagrado občine Izola je prejel Nikola Perunovič za sliko Ronk (lahko 
jo občudujete na naslovnici tega Mandrača)
Pavle Ščurk je za sliko Izola prejel odkupno nagrado Stavbenik IPIM. 
Aljoša Križ je za sliko na svili z naslovom "z morja" prejela odkupno 
nagrado ZDUS - Hotel Delfin.
Komunala Izola je odkupila sliko Dareta Brezavščka z naslovom Caffe 
alle Porte
Hoteli Morje so odkupili sliko Sergeja Prinčiča "barke", hotel Marina pa 
"Staro izolo" avtorice Luciane Sabadin iz Vidma.
Na podelitvi nagrad je županja Breda Pečan spomnila na pomemben 
prispevek pokojnega Danila Drofenika, ki je bil iniciator in motor 
izolskega ex - tempora z obljubo, da bodo že v naslednjem letu po njem 
poimenovali eno od nagrad ex - tempora.
Nagrajena in druga oddana dela so na ogled v Galeriji Alga (vsak dan od 
10 - 12 ure in od 18 - 20 ure) ter v prostorih Kulturnega doma (vsak dan 
od 9 - 14 ure in od 18 - 20 ure). Ob sobotah le v dopoldanskem času.

MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA 
vabi na

srečanje s pisateljem 
BOGDANOM NOVAKOM 

Prireditev v Kulturnem domu bo 
v četrtek, 11. septembra ob 17. uri, 

namenjena pa je reševalcem 
mednarodnega knjižnega kviza.

BRISKOLADA 
V LJUBLJANSKI

V Ljubljanski ulici bo tradicionalno 
sosedsko srečanje z briškolado, 

tombolo in brodetom. 
Briškolerji, prijavite se lahko do 

sobote do 12.00 ure.

(t;hG^»VO
■ ' PORTORI - PORTOKOStš

GALERIJA - GALLERIA

LIDIAASTA
SLIKE - Dl PINTI

LJUDSKA UNIVERZA KOPER 
UNIVERSITA POPOLARE CAPODISTRIA

vabi k vpisu v jesenski semester:

• Verificirani tečaji angleškega, italijanskega, francoskega, 
nemškega in slovenskega jezika - ugodne cene na 2., 3. in 4. stopnji 
(sofinanciranje MŠŠ), brezplačno testiranje in svetovanje
• Tečaji ruščine in španščine
• Poslovna angleščina, nemščina in italijanščina

j • Angleščina, nemščina in italijanščina za otroke od 8.leta dalje 
I • Programi za pridobitev poklica - trgovec, trgovinski 

poslovodja, ekonomsko komercialni tehnik, upravni tehnik, 
poslovodni sekretar, računovodja, vodja poslovanja v manjših 
podjetjih, pomožni tekstilec, voznik viličarja
• Študij ob delu na Ekonomsko-poslovni fakulteti Maribor - 

] visokošolski strokovni program poslovna ekonomija in 3. letnik
j visokošolskega strokovnega programa poslovna ekonomija 
; • Programi strokovnega izpopolnjevanja - računalništvo, 
j knjigovodstvo, vodenje poslovnih knjig za S.P., viličaristi, težka 

mehanizacija, strojepisje, obnovitveni tečaj higijenskega minimuma 
ij • Osnovna šola za odrasle in mladostnike

• Programi za prosti čas in osebnostno rast - retorika, voditelji 
• čolnov, jezokovni tečaji za upokojence, šivanje, ročno tkanje

Informacije in vpis:
KOPER, Cankarjeva 33, tel.: 271 - 258 ali 272 - 274 

vsak dan od 8.00 do 18.00 ure 
ENOTA IZOLA, Okt.rev. 1, tel.: 63 -130 
ENOTA PIRAN, Rozmanova 7, tel.: 73 - 878

MOŽNOST OBROČNECA PLAČEVANJA, 
POPUSTI ZA DIJAKE IN ŠTUDENTE!
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IZ AMBULANTE
piše Andrej Dernikovič, dr. med.

TERMOMETER(Prv,dei)
Objektivno merjenje telesne temperature se 
je pojavilo z odkritjem termometra v 17. 
stoletju (Koprčan Santorio, Galileo in 
Drebbl). Termometer je bil dolgo le 
zdravniški pripomoček, danes pa je tako 
samoumeven v vsakem domu kot sta žlica 
in žarnica. No, skoraj tako: na marsikaterem 
zdravniškem obisku, zlasti v starem mestnem 
jedru, tudi v Livadah in še kje, ob vprašanju 
o telesnu temperaturi povedo le, da ima 
bolnik toplo čelo, da ima notranjo vročino, 
da pa termometra nimajo ali pa da se je 
razbil. Verjamem, da termometer ni prvi 
nujno potrebni tehnični pripomoček v hiši; 
je pa seveda tudi stvar zdravstvene kulture, 
kaj je nujno in kaj ne in ne le stvar 
življenskega standarda.
Novi termometer, ki ste ga nekateri že videli 
v uporabi v bolničnici Izola, ali v revijah ali 
pa v TV prodaji, zanesljivo ne sodi v nižji 
cenovni razred kot to velja za živosrebnega 
ali digitalnega ali tistega na lističih s 
tekočimi kristali.
Podoben je zdravniškim pripravam za 
gledanje ušes: na ročaju je lijaček, ki ga za 
nekaj hipov vstavimo v sluhovod: na 
ekrančku se takoj pokaže izmerjena telesna 
temperatura. Deluje pa tako, da skozi votel 
lijaček pošilja infrardeče žarke, ki "otipajo" 
temperaturo bobniča; mikroprocesor pa iz 
podatkov izračuna temperaturo.

Študije so pokazale, daje globina sluhovoda 
idealen kraj za tovrstne meritve: bobnič 
namreč oskrbuje s krvjo (ga segreva) prav 
isto žilje, ki prihaja iz notranjosti lobanje iz 
območja možganov z imenom hipotalamus, 
kjer se nahaja center za regulacijlto telesne 
temperature.
Prednosti ušesnega termometra pred 
klasičnim so enake pomanjkljivostim 
živosrebmega: krhkost stekla, izlitje živega 
srebra; merjenje v ustih je lahko netočno 
zaradi kajenja, hrane ali nekaterih zaužitih 
tekočin ali zaradi nepravilnega položaja v 
ustih; merjenje v pazduhi je nerodno - 
negotovo zaradi položaja, znojenja in 
dolgotrajnosti; merjenje v zadnjici je lahko 
higijensko oporečno in za marsikoga 
nesprejemljivo.
Aparat deluje na baterijo. Z njim lahko 
opravimo več tisoč meritev. Ima zamenljiv 
nastavek na ušesnem lijčku (higijena), kake 
poškodbe aparata skoro niso možne (razen, 
če z njim igramo pandolo; no, malo 
pretiravam).
Seveda pa tako živosrebrni kot digitalni 
termometer (vsaj cenovno) še nadalje 
ostajata osnovna merilca v družini. Kdor pa 
pogosteje opravlja meritve ali pa se 
navdušuje nad sodobno tehniko in mu ni 
težko odšteti kakih dvanajst tisoč tolarjev, si 
tovrstni merilec lahko nabavi v obeh izolskih 
lekarnah.

(se nadaljuje)

PSOV IN MAČK JE PREPROSTO PREVEČ
(DM) Čeprav sem tudi sam lastnik psa, ki zagotovo 
ni vzor discipliniranega človekovega prijatelja, se 
pridružujem tistim, ki opažajo, kako se v Izoli 
nenadzorovano povečuje število t.i. klateških mačk 
in psov, ki se svobodno sprehajajo po mestu in se 
za človeško družbo komaj kaj zmenijo.
Rezultat tega so nove in nove generacije mačjega 
rodu, ki počasi prevzema oblast nad mestom, 
sledovi psov pa so vidni po vseh vogalih in 
velikokrat tudi sredi ceste. Da o nevarnosti, ki jo 
predstavljajo potepuški in odvezani psi, posebej za 
otroke, niti ne govorim. Skratka, občinska 
inšpekcija bo morala ukrepati, sicer bo Izola zares 
postala Mačkovec, kot je že slišati med gosti 
našega mesta.
Dosedanja praksa, ko so za "naravno ravnotežje" 
skrbeli higieniki, lovci, inšpektorji in policaji, 
seveda ni več času primerna. Namesto streljanja

prostogibajočih živali bo treba narediti načrt 
sterilizacije oziroma kastracije določenega števila 
mačk in psov. Za takšen "humanejši" način 
urejanja problema so se že odločili v nekaterih 
zahodnih državah, naprimer v Italiji, kjer 
sterilizirane in kastrirane živali vrnejo nazaj v 
njihovo okolje, brez strahu, da bi se še naprej 
razmnoževale. Tudi v piranski občini so, menda, že 
sprejeli podobne ukrepe.
Seveda pa bi bilo treba poskrbeti za nižjo ceno teh 
veterinarskih storitev, saj marsikdo prav zaradi 
visoke cene teh posegov raje prepusti stvari, da 
gredo kot gredo. Izolska občina bi morda lahko 
sprejela sklep, da bo v določenem obdobju 
sofinancirala plačilo teh veterinarskih storitev in se 
tako izognila sprejemanju odloka o pasji taksi, ki 
se je v koprski občini doslej pokazal kot povsem 
neučinkovit.

IŠČEM PRIJATELJA 
IN NOVI DOM
Če iščete dobrega prijatelja in zvestega psa, potem se 
odločite in pokličite na telefon, ki je objavljen na tej strani. 
Poleg opisanih, je v zavetišču za zavržene živali še veliko 
brezdomih psov, za katere Obalno društvo proti mučenju 
živali išče topel dom in vestne lastnike.
Oglasijo se lahko tudi tisti, ki bi želeli posvojiti muce.

Tel - 283-832 ,ii 281-373
ALPI - je pribl. 6 
mesecev star samček, 
droben mešanček, ki 
bo manjše rasti; je 
sicer igriv, vendar 
zelo nežen mladiček, 
primeren je za družbo 
za v stanovanje.

RUFI - je pribi. 5 
mesecev star samček, 
zelo simpatičen, 
dolgodlaki mešanec, 
ki bo malo večje 
rasti; je prisrčen, 
nežen in igriv 
mladiček, primeren 
kot pes za družbo, za 
v stanovanje ali za 
hišo z vrtom.

JON - je pribl. 6 
mesecev star samček, 
dolgodlaki mešanec, 
ki bo velike rasti; je 
simpatično neroden 
in zelo igriv in 
energičen mladič, 
primeren za hišo z 
vrtom.

LARA - je 3 mesece 
stara samička,
mešanka z ovčarjem, 
ki bo velike rasti; je 
nekoliko plašna 
vendar igriva in 
simpatična mladička, 
primerna za hišo z 
vrtom.

Na Društvo se lahko obrnete tudi v primeru, da se je vaš 
pes izgubil, saj obstaja možnost, da se nahaja v azilu. Vse 
podatke o psih, pogojih za oddajo in možnosti posvojitve 
steriliziranih samičk, lahko dobite na telefonskih številkah 
066/283-832 in 066/281-373, prostovoljne prispevke, za 
katere se vam že vnaprej zahvaljujemo, pa lahko nakažete 
na žiro račun ODPMŽ Koper 51400-67841997.

6» (M)
..  oouriouE ninfl
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IZOLA, Ljubljanska 40, tel. 066 / 646 - 225

mjnovejsa unlkat Len 
kolekcija kostumov za fese 

že čaka na vas.

ZaMiNN d.o.o.
trgovina in proizvodnja

Žuštovičeva 4, Izola

MARKET MILENA
ZAPOSLI

1. PRODAJALKE(CE) živilska smer
2. PRIPRAVNIKE(CE)

INTERESENTI NAJ SE ZGLASIJO OSEBNO 
od 8-12 ure VSAK DAN^Bodite drugačni, oblačite se pri NINII^
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NAGRADNA GOJKARCA
V IZOLI SO ŽE V ZAČETKU TEGA STOLETJA BRCALI PRIMITIVNE ŽOGE. KO PA JE IZOLA URADNO OSNOVALA 
NOGOMETNI KLUB, SO BILI NA ŠI IGRALCI OD VEDNO NAJBOLJŠI. NEKAJ KRIŽANK SMO NAMENILI PRAV TEJ 
TEMI. VAŠA NALOGA JE, DA NAM, DO 9. SETEMBRA 97, NA KUPONU IZ KRIŽANKE POŠLJETE 5 IMEN NAŠIH 
MLADIH NOGOMETAŠEV. NASLOV: TEDNIK - MANDRAČ - VELIKI TRG I, IZOLA. NAGRADA BO ! NAGRAJENEC 
PREJŠNJEGA TEDNA STANIČ MIHA PREJME MAJICO FARAONOV! ČESTITAMO !

VODORAVNO
1. MLAD NOGOMET. ZAIC-8.PREUČEVANJE POLOŽAJA ZVEZD-16. ARAGONIT 18. SILVESTER^ RAMBO-19.DRUGA PREMISA 
V SILOGIZMU-20. MEDNAROD. ZDRUŽENJE PISATELJEV-22. PIKANTNA RIBLJA JED-23. ILIČ SANJA-24. BIVŠI 

NOGOMETAŠ IZOLE-27. ŽENSKO IME-28. KRATICA ZA RADIO TELEVIZIJO -30.PIRANČANI SO MU POSTAVILI 
SPOMENIK-31. SMEJ ROBERT 32. SLOVENSKA UMETNIŠKA SKUPINA-33. PRIPADNIK TEVTOV-34. IZUMRLO PLEME 
VZHODNIH GERMANOV-37. SPODNJI DEL POSODE-38. ZEMELJSKA ALI NEBESNA OBLA-39. MLAD NOGOMET. 
SANTIN-41. DVA PEVCA-42. RENATO FIČUR-43. ŽENSKO IME, PO SV. KLARI-44. MIŠA ZALETEL-46. LAZAR MARLEN-48. 
0RANŽADA-50. DARIJA ARGENTI-51. TILEN SLAMA 52. MLAD NOGOMET. FILIPČIČ-55. AKTERKA-58. PREŠERNOVA 
PESEM-59. STARO GERMANSKO PLEME-61. REKA V ANGLIJI-62. FRANCA IGOR-63. PREPROST LESENI NATIKAČ, 
COKLA-64. MLAD NOGOMET. HORVAT.

NAVPIČNO
1. MLAD NOGOMET. MUJKIČ-2. STAROGRŠKI FILOZOF-3. INDUSTRIJSKA RASTLINA-4. MLAD NOGOMET. ZAIC-5. MLAD 
NOGOMET. BAUER-6. OBETAVNI NOGOMETAŠI-7. POROČA, PIŠE O TEKMAH-9.OSTERC SLAVKO 10. RENATA TEBALDI- 
BAUDI-11. REKA V GRUZIJI-12. VELIKA ŽIVAL-13.PRI KOMPJUTERJU JE DOMA-14. NEIMENOVANE OSEBE-15. MLAD 
NOGOMET. MARKEŽIČ-17. IGRALEC V SREDINI NAPADALNE VRSTE-21. OBDELANO ZEMLJIŠČE-25. DUKOVSKI 
ANDREJ-26. STAR SLOVAN-29. VRATA, VSTOP-31. OPOLDANSKI POČITEK-34. MILOST, ZASTARELO-35. EVROPSKI 
VELETOK-36. TRE, PREVEDI V SLOVENŠČINO-37. MLAD 
NOGO. BOŽIČ-38. ZAČIMBA-39. ALBREHT LJUDMILA-40.
MLAD NOGOMET. HASIČ-43. HRVAŠKI NOVELIST-45.
AVTOR, NANA, EMILE-47. EKSPLOZIVNO TELO-49. ODPRTE 
POŠKODBE-53. PRVI DEL BESEDE ŽENEVA-54. VRSTA 
AVSTRALSKEGA NOJA-56. GRLICA IVAN-57.
ORIJENTALSKO BARVILO ZA LASE-58. BAT, TOLKAČ-60.
ALEŠ LOREDAN-62. FERLUGA TOMAŽ.

IZREK IZ PREJŠNJE KRIŽANKE:
Letošnje poletje je prava čakalnica lepega vremena !

15



KRIMIMALIJE
Končno je prišel čas tudi za nas. Na soncu ni pretirano vroče, morje ni 
premrzlo, torej idealen čas, da se za hip počine pred napornimi dnevi 
med trtami in sodi.

Policija se je 
vpletla

V Kajuhovi so se med seboj sprli 
sosedi. Najprej so se samo postrani 
gledali, nato so si izmenjali nekaj ta 
grdih besed, ki so dobro segrele 
ozračje, pa so po tem udeleženi 
pričeli z vpitjem, tudi kakšna 
grožnja je bila vmes. Ozračje se 
seveda še vedno ni umirilo in 
fizični spopad je bil neizbežen. 
Vmes so posegli dečki in ozračje se 
je počasi stabiliziralo. Dečki pa so 
po umiritvi spisali nekaj predlogov 
za k sodniku za prekrške.

Že zgodaj je zašel

Izolski občan je brž, ko je zaslutil 
naš čas, začel že navsezgodaj 
tankati. Tankal je, tanakal, dokler ni 
bil tank poln, kar precej pa je šlo 
tudi pod kapo. Pa možakar ni 
odnehal, še naprej je veseljačil, 
zmeraj pogosteje pa tudi težil. Ko je 
teženja bilo več kot veselja, so 
prišli dečki, mu nadeli lisice in mu 
pomagali do bistre glave.

Okupator še ni 
odšel

V tem tednu so bili še vedno 
dejavni tudi tatovi med katerimi je 
še vedno precej okupatorskih 
kontinentalcev. V Partizanski ulici 
so ukradli Citroen Viso s z njo 
odpeljali do Ribnice in jo tam 
pustili. Neznanec je iz vozila 
parkiranega v avtokampu na 
Belvederju ukradel mobitel. Najprej 
je prvi nezanec v bolnišnici ukradel 
denarnico in z njo odšel neznano, 
nato je drugi, lahko pa tudi isti 
lopov odnesel še eno denarnico. Po 
natančno mesecu premora je bila 
spet na udaru sladoledna skrinja na 
Istrabenzovi črpalki. Odprli sojo 
proti njeni volji in iz nje odnesli 80 
kornetov.

V minulem tednu seje pripetilo 
več prometnih nesreč, večina z 
manjšo materialno škodo, ena, na 
izolski obvoznici pa se je tragično 
končala za pešca , ki je cesto 
nameraval prečkati.

ZA VARNO POT V ŠOLO !
Za najmlajše je prišel dolgo pričakovani čas, ki pomeni prelomnico v 
njihovem življenju. Od brezskrbnega otroštva se bodo, poleg šolskih 
obveznosti, začeli soočati z vsemi nevarnostmi cestnega prometa. Poleg 
staršev, šole in policije smo za varnost najmlajših odgovorni prav vsi 
udeleženci cestnega prometa: od kolesarjev do voznikov specilanih vozil. 
Policijska postaja Izola je aktivnosti za varovanje otrok v prometu začela 
izvajati že v drugi polovici avgusta. Vrstili so se in se še razni nadzori v 
bližini šol, vrtcev pa tudi na drugih krajih. Še posebej pa bomo aktivni v

času od 01.09.1997 
do vključno 12.09. 
1997.
V tem času bomo z 
našo prisotnostjo v 
bližini šol in vrtcev 
varovali varen pri
hod in odhod otrok 
v šolo oziroma iz 
šole ter vrtcev.
Vse udeležence v 
cestnem prometu 
pozivam k upošte
vanju prometnega 
režima, upoštevanju 
odredb policistov in 
upoštevanju ter spo
štovanju naših naj
mlajših udeležencev 
v cestnem prometu, 
kajti tudi oni bodo 
jutri postali vozniki 
in s tem znali vrniti 
drugim vašo vzorno 
ravnanje do njih

Komandir PP Izola 
Maks Turščak

od 13.945 
L DEMEfc7&?ia"žgias?a?gy|,",‘

ZA RAZRED 
BOLJŠA
sedaj 
tudi 
pri nas

Biser,. SEDAJ JE 
PRAVI ČAS ZA 

VOZNIŠKI IZPIT
AVTO SOLA BISER, DREVORED 1.MAJA 4/A IZOLA vas vabi na 
brezplačen tečaj iz cestno prometnih predpisov, ki ga potem nadaljujete 
s praktičnimi vožnjami v novih vozilih DAEWWOO (LANOS, NEXIA)

NOVO PRI NAS
Nova vozila, opremljena s najsodobnejšo tehnologijo; - klima v vseh 
letnih časih - ser 
Z našimi __ _____
od oblčafnega-JkarJpomVnllprlhranek časa.ln denarla;«^.,.*-^-'■>

JtSsp-
HUMA • OJT.O VOCAA

Če pa že Imate Izpit, pa lahko pri nas tudi samo osvežite znanje m 
sodobnih vozilih. Tečaj iz CPP vsak delovnik ob 15 url.

Prijave in informacije na tel.. 67 • 448 od 8 do 16

mediteran
festival

VSEM, KI STE KAKORKOLI POMAGALI 
HVALA


